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Protokoll fr̊an D-Chips styrelsemöte S04 31:e mars 2022

Närvaro: Klara Tjernström Ordförande

Klara Wiklundh Vice Ordförande

Nora Olofsson Sekreterare

Elin Andersson Ekonomiansvarig

Bianca Widstam Eventansvarig

Frida Sundfeldt Informationsansvarig

§1 OFMÖ Ordförande Klara Tjernström förklarade mötet öppnat kloc-

kan 12.18.

§2 Tid och sätt Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Föredragningslistan Mötet beslöt att godkänna föredragningslistan.

§5 Föreg̊aende

mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna föreg̊aende mötesprotokoll.

§6 Meddelanden Ordförande Klara Tjernström meddelar att hon har ytterli-

gare en punkt i slutet av mötet.

§7 Beslutsuppföljning Ingen beslutsuppföljning.

§8 Näringsliv Ordförande Klara Tjernström förklarar att vi har ett evene-

mang inplanerat med Telavox i maj. Detta kommer ske under

samma vecka som VTM men bör inte vara n̊agot problem.

§9 VTM datum 2022 Mötet beslöt att byta datum för VTM till torsdag 5/5 kl

17.00-19.00.
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Styrelsemötesprotokoll S04
4 april 2022

§10 Postbeskrivningar Ordförande Klara Tjernström uppmanar de poster som

avg̊ar att skicka in en kort beskrivning över posten de haft

inför kommande VTM-val. Dessutom ska de nya skriva en

liten text om vad de gör i styrlesen. Detta för att berika

eventuella sökande till styrelsen med nödvändig information,

inför VTM.

§11 Monter Informationsansvarig Frida Sundfeldt berättar att kontakt-

personen fr̊an tryckeriet ändrat n̊agot p̊a trycket, detta är

inte n̊agot som p̊averkar oss negativt. Montern kommer kos-

ta 860kr och är 2x1m.

§12 Event En barrunda planeras in för D-Chips medlemmar. Detta eve-

nemang är till för att diskutera v̊ara poster mer, för de som är

nyfikna p̊a att bli en del av styrelsen inför VTM. Ordförande

Klara Tjernström meddelar att ett möte skett med staben

gällande nollningen, där diskussion skett ang̊aende hur och

när D-Chip vill vara med i nollningen. I dagsläget ser det ut

som att de evenemang som redan är inplanerade i början p̊a

hösten är en bra mängd för D-Chip som det är.

§13 Övrigt Ordförande Klara Tjernström meddelar att ansökan för

JäLM är inskickad. Eventansvarig Bianca Widstam och Vice

Ordförande Klara Wiklundh meddelar att Her Tech Futu-

re blev lyckat. I framtiden kan vi förbereda med mer go-

dis/tillbehör till bordet.

§14 OFMA Ordförande Klara Tjernström förklarade mötet avslutat

klockan 12.57.

Mötessekreterare Justerat

Nora Olofsson Klara Tjernström

Sekreterare Ordförande
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